
 

 Z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného dne 
18.2. 2013 v zasedací místnosti Obecního úřadu Kruh.  
 
Přítomno:    6 členů zastupitelstva 
                           5 občanů 
 
Zasedání bylo: zahájeno v 17,05 hodin 
                            ukončeno v 19,1o hodin                                 
 
 
PROGRAM:  

1/  Seznámení s programem zasedání  
2/ Kontrola usnesení z minulého zasedání 
3/ Informace k připravovaným akcím 

4/ Seznámení s rozpočtovou změnou 8/2012 

5/ Seznámení s výsledky inventarizace 
6/ Projednání rozpočtu obce na rok 2013 
7/ Diskuse 
8/ Závěr  
  
 
Před zahájením zasedání bylo zastupitelstvu oznámeno, že se Karel Militký odhlásil 

z trvalému pobytu v Kruhu a tím končí jeho mandát v zastupitelstvu. Dál bude zastupitelstvo 

pokračovat v 6 členech. Musíme doplnit člena kontrolního výboru 

 

1/ Starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání. Další návrhy nebyly, o programu 

bylo hlasováno  
6  hlasů pro  

 

2/ Kontrolu plnění usnesení z veřejného zasedání konaného dne 10.12.2012 provedl starosta 

obce. Doručené nabídky na digitalizaci kina budou projednány v diskusi. Půjčka panu 

Bucharovi byla poskytnuta, splátky probíhají podle smlouvy. Ostatní úkoly byly splněny. 
 

3/ Zastupitelstvo bylo seznámeno s možností podání žádosti o dotaci na doplnění dětského hřiště u 

firmy ČEZ (dotace 104.210,-, vlastní zdroje 48.070,- )  a na MMR (dotace 96.000,-, vlastní zdroje 

41.595,-). Dále můžeme podat žádost o dotaci na MMR na příjezdovou komunikaci do nového 
zástavbového území, kde je podporována každý nová nemovitost zkolaudovaná do 5 roků od obdržení 

dotace částkou 50.000,-. V našem případě by se jednalo o částku 200.000,- na čtyři jisté nemovitosti. 

Velká šance tady však není, splňujeme minimum podmínek. V současnosti probíhá jednání o 

vyhlášení výzvy na dotace na úsporu energie ve veřejných budovách z Operačního programu 
Životního prostředí. Po jejím vyhlášení podá obec žádost o dotaci (dotace 2.323.200,-,- Kč, vlastní 

zdroje 610.428,- Kč  Podle dostupných informací bude pravděpodobně v nejbližší době výzva 

vyhlášena.  
                                                                                                                                     6 hlasů pro  

 

4/ Starosta seznámil zastupitelstvo z rozpočtovou změnou č. 8/2012. Změna zahrnuje vyšší náklady na 

topný olej v sokolovně a dotaci na volby prezidenta. Příjmy 1000,- Kč, výdaje 5500,- Kč, financování 
4500,- Kč.  

 



                                                                                                                                                    
5/ S výsledky inventarizace majetku seznámila zastupitelstvo účetní, inventury prováděli 
zastupitelé, proto nebyly žádné dotazy. 
 

6/ Zastupitelstvu byl předložen návrh rozpočtu na rok 2013, který byl vyvěšen od 1.2.2013 do 
18.2.2013. Rozpočet byl vzhledem k plánované akci vybudování komunikace do nového 
zástavbového území navržen jako nevyrovnaný se zapojením přebytku hospodaření 
předchozích let. Součástí rozpočtu jsou finanční dary SPCCH Roztoky – Kruh 4.000,- Kč, 
ČČK Kruh 4.000,- Kč , Sokol Kruh 26.000,- Kč, SHČMS Semily 500,- Kč a Myslivecké 
sdružení Kavkázsko 12.000,- Kč, SDH Kruh 5.000,- Kč.  Nejvíce otázek k rozpočtu bylo ke 
kapitole komunikace, kde se pravděpodobně nepovede získat dotace. Finance na cestu jsou 
vyčleněny v rozpočtu, po získání všech povolení se bude akce realizovat, předpoklad začátek v 
červnu, realizace po dobu 2,5 až 3 měsíců. Součástí schválení rozpočtu je i pověření starosty 
provádět tyto rozpočtové změny: 1) rozpočtová opatření v rámci schváleného rozpočtu mezi 
jednotlivými položkami (nemění se celkový objem schválených příjmů ani výdajů). 2) 
rozpočtová opatření v rámci přidělených dotací ze státního rozpočtu, případně z Krajského 
úřadu Libereckého kraje, o které obec požádá. Starosta bude o provedených rozpočtových 
změnách informovat zastupitele na nejbližším zasedání ZO. Po projednání jednotlivých 
kapitol a diskuzi bylo přistoupeno k hlasování  
                                                                                                                                            6 hlasů pro 
 
 
 
Diskuse 
 
starosta - informace 
 

- Obecní úřad zajistíl kurz angličtiny pro začátečníky. Ten začne 4. března v budově základní 

školy, lekce se budou opakovat každý týden 

- 19.února od 17,- hodin divadlo ZŠ Roztoky:  Dařbuján a Pandrhola 

- 2.března od 17,- hodin divadlo Sokol Bozkov:  Dědeček, aneb musíme tam všichni 
- Dotace KÚLK na opravu  cesty z Programu obnovy venkova, na doplnění výstroje, případně         

             stavební úpravy z požárního fondu, ani tady nebyla zatím vyhlášena žádná  

             výzva. Rada KULK na mimořádném zasedání 21.února navrhla Zásady pro poskytování  

            finanční podpory z rozpočtu Libereckého kraje a návrh znění Statutu Dotačního fondu    

            Libereckého kraje. Do 26.února budou dokumenty předloženy ke schválení zastupitelstvu     

             kraje a pokud budou schváleny potom do 29.3. k podpisu hejtmanovi. Následně by měly být  

             vyhlášeny výzvy na akce, které chceme v roce 2013  uskutečnit.  

- Pokud se zastupitelstvo rozhodne přistoupit k renovaci parků ve středu obce, potřebujeme 
projekt a potom můžeme v případě vyhlášení výzvy zažádat  MŽP nebo na KÚ z programu 

podpory ochrany přírody a krajiny. Zastupitelstvu bylo seznámeno s tím, že pokud budeme 

chtít žádat o dotaci, musíme mít na akci připravený projekt. Bez něho nemáme šanci.  
- Žádost na čp. 42 (Snížení energetické náročnosti budovy restaurace a obchodu v obci Kruh). 

Po 4,5 měsících byla naše žádost akceptována, dál zatím nic nového. V roce 2013 se vzhledem 

k výdajům za cestu s budovou nic dělat nebude. 

- Připomínky občanů k hostinci, obchodu a koupališti. Nejdůraznější: proč si obec nehospodaří 
se svým majetkem sama a nemá tam svoje zaměstnance, které bude platit? Je na zvážení, jestli 

by to pro obec bylo přínosné a náklady by se ještě nezvýšily. Na druhou stranu stejně obec 

musí jako majitel do objektů investovat. A že to nejsou malé částky víme všichni. 
Zastupitelstvo bylo vyzváno k vyjádření na příštím zasedání. Většina připomínek občanů 

k výše uvedeným nemovitostem a nejen k nim vyplývá z dění ve vesnici a z toho je i 

pramenící „divná nálada“. Možná se na tom podepisuje i současný stav společnosti.  
- Co dál s rybníkem? V březnu až dubnu zpevnění hráze, oprava okolo stavidla a bezpečnostní 

přepad. Potom se začne napouštět a příští rok se rozhrnou hromady vytěžené hlíny okolo a 

zaseje se tráva.  



- Kalendáře – vše prodáno.  Pokud budeme chtít kalendář i na další rok, musíme se zamyslet jak 

by vypadal. Návrh je na každou stranu dát dvě fotografie stejného objektu, jednu historickou a 

jednu ze současnosti a nějaký popis, který přiblíží, co na obrázku je. 
- Kronika obce – po oslovení 13 spoluobčanů nikdo nechtěl psát kroniku, reakce byla až po 

uveřejnění v občasníku. Zájem projevila Daniela Davidová,  po osobní návštěvě u paní 

Kobrlové a přiblížení problematiky svůj zájem potvrdila a počínaje březnem 2013 kroniku 
povede. Paní Kobrlová dopíše ty rozpracované a bude nové kronikářce k dispozici. 

 

Ondřej Šír seznámil zastupitele s nabídkami na další provoz kina. Obdrželi jsme na výzvu jednu  

             nabídku na provoz podle normy E-Cinema, která však díky dostupnosti  
             titulů (až 3 měsíce)  není perspektivní. Nabídka ve standardu DCI (norma D-Cinema), kde by   

             byl nový titul dostupný podstatně rychleji  je však hodně nákladná, ale pro další fungování  

             kina v současnosti asi jediné možné řešení. K nabídkám se potom rozproudila velká diskuze.   
            Š. Dejmek upozornil, že by se určitě dala získat levnější nabídka a bylo by  dobré znovu   

            oslovit firmu. Zastupitelé se většinou shodli v tom, že pokud se bude do kina investovat, tak   

            už jedině do nákladnější varianty. Pro kino by byly i lepší podmínky a za film by obec platila   
           „jenom“ 50% z prodaných vstupenek. J.Sedláček připomenul skutečnost, že nikdy není  

            zaručena potřebná návštěvnost, která by i za těchto podmínek zajistila pokrytí nákladů nebo  

            minimálně co nejmenší dotování obcí. O.Šír to i potvrdil zkušenostmi z kina  v Semilech. Ten  

            potom i odpověděl J.Bucharovi na otázku dostupnosti titulů, film by se mohl promítat už za    
           týden od premiéry. Se skutečností, že by někteří občané chtěli řešit budoucnost kina  

            místním referendem, seznámil zastupitele J.Sedláček, i to by bylo případné řešení. V obci jsou   

            dva tábory, jedni chtějí kino zachovat, druzí naopak.Právě ta druhá skupina poukazuje na  
           fakt, co by se za finance vložené do kina za poslední roky mohlo v Kruhu udělat.         

           Zastupitelstvo se potom dohodlo, že požádá firmu o novou nabídku a na odkladu       

           případné realizace do dalších roků. Jedná se o vysokou částku a protože budeme mít  

            v roce 2013 velký výdaj se stavbou komunikace. Musíme vše řešit výběrovým řízením a potom     
            se domluvit s firmou, která bude vybrána na případném nezávazném odkladu realizace akce na  

           další roky.   

 
p. Kučerová upozornila na návaznost autobusového spoje v 6,59 na vlakový z Roztok na Novou Paku   

             v 7,07. Dvakrát, někdy i třikrát v týdnu přijíždí autobus k nádraží až když vlak odjede. Změna  

             v jízdním řádu byla udělána právě pro dostupnost vlakového spoje a když nastupuje v Kruhu   
            do autobusu více lidí (někdy i čtyřicet), tak vlak nestihnou. Starosta už zažádal o změnu  

             jízdního řádu, vše je v jednání na KORID  (Koordinátor veřejné dopravy Libereckého kraje),   

            jak to vše dopadne zatím neví. 


